
 
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Eli Wiborg (EW), Øistein Skyberg (ØS), Jeanette Arntzen 
(JA), Ole Frederik Melleby (OFM), Petter Magdalon Mowinckel (PMM), Alexandra Amaral 
(AA), Folker den Braber (FdB), Ottar Wille (OW) og Espen Guttormsen (EG) 
 
Forfall: Theodor Godheim (TG) 

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/09/23 Godkjenne protokoll styremøte 8/2023 

 
Styret besluttet å godkjenne protokoll 8/2023 
 

SAK 02/09/23 Beslutte løfteanordning for Paraseilere etter innstilling fra SIS 
 
Styret besluttet iht innstilling fra SIS og gå til anskaffelse av løfteanordning for Paraseilere, 
men ber om tilbud og finansiering presentert før endelig beslutning. Det forutsettes finansiert 
på 2024 budsjettet. Anbefalt lokasjon er betongbrygge til følgebåter. 
 

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 03/09/23 Økonomigjennomgang v/EG 

• Rapport per 31.08 
• Langtidsbudsjettering ifm vedlikehold 

 
EG ga en kort orientering om lavere inntekter enn budsjettert. Dette gjelder spesielt salg og 
sponsorinntekter, samt inntekter fra Sjøsprøyt. For å kunne styre mot vedtatt resultatbudsjett 
har man vært nødt til å kutte kostnadssiden. Det estimeres at man havner i nærheten av 
budsjettert resultat. 

 
SAK 04/09/23 Søknadsprosesser – kort orientering om status 

 
CA ga en kort orientering om hva som allerede er søkt av midler, samt informerte styret om de 
kommende fristene. 
Innen 1.12.2023 må rapporten på spillemiddelsøknaden som allerede er godkjent, leveres. 
(Ansvarlig - FB/DL) 
Innen 1.2 2024 må søknad for spillemidler til utstyr leveres. (Ansvarlig - DL) 
SIS ønsker å levere søknad for paraseiling generelt, og løfteanordning spesielt. (Ansvarlig - SIS) 
30.4.2024 blir søknadene til NIF levert gjennom samordnet rapportering. (Ansvarlig - DL) 
 
Til slutt ga FB en kort orientering om at det skal avholdes et møte med Kurs.no 2. oktober, 
hvor FB og DL møter. 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

DISKUSJONSSAKER 
SAK 05/09/23 Evaluering av sesongen.  

a) Anlegg / materiell 

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 9/2023 
Sted: Asker SF klubbhus på Tangen 
Dato: 25.09.23 
Kl: 18.00 – 21.00 
 



b) Sport 
c) Arrangement 
d) Opplæring 
e) Organisasjon 

 
a) Anlegg / materiell 

I. Organisering. 
II. Vedlikehold.  

III. Langsiktig vedlikeholdsplan sammen med langtidsbudsjett. 
 
Det er diskutert om man skal slå sammen materiell og anlegg, slik at man har Øistein Skyberg 
som leder, Sverre Gylseth som kommunikator mens Gunnar Pharo og Steinar Buttedal 
fungerer som fagpersoner.  
Det foreligger nå gode rutinebeskrivelser, men disse må gjøres kjent noe bedre. Anlegg og 
Materiell setter spørsmålstegn ved størrelsen på eiendomsmassen. Dugnader har ikke fungert 
særlig bra. Sportskomiteen spilte inn ønske om at følgebåtene tas på dugnad, men motorer 
etc. bør settes bort til fagfolk.  
ØS legger frem vedlikeholdsplanene på neste styremøte. 
  

b) Sport 
I. EW rapporterer fra sportskomitémøte 

 
Det ble først og fremst snakket om høstens dugnad på følgebåtene. Gruppene har bemannet 
tirsdagsregattaene i 2023. Dette blir videreført i 2024, men da vil man blande gruppene slik at 
man skaper bedre kjennskap til hverandre på tvers av gruppene. De gikk gjennom forskjellige 
tiltak som rekruttering, teambuilding etc.  
Det var enighet i sportskomiteen om en åpen søknadsprosess vedrørende trenerbemanningen 
2024. EW informerte i samme åndedrag om at det er ønskelig å beholde så mange som mulig 
av årets trenere i 2024.  
 

c) Arrangement  
I. Mål med arrangement? 

II. Antall? 
III. Bemanning? 

 
Vi har forskjellige typer arrangement som alle stimulerer kjerneaktiviteten. Det har vært flere 
arrangement i 2023 enn i 2022. Det sosiale har vært bedre etter at man fikk telt på brygga. Vi 
bør kanskje stille oss spørsmålet om et arrangement stimulerer aktiviteten før vi eventuelt sier 
ja. Det som er utfordrende med arrangement er å skaffe bemanning. 
 

d) Opplæring / kurs 
I. Målgruppe? 

II. Riktige virkemidler ift målgruppe? 
III. Skal TPV og JSK ligge under Sport? 

 
PMM hadde forberedt med en presentasjon om kompetanse. Dette vil styret debattere videre 
på 2-dagersmøte i november. 
 

e) Organisasjon 
f)  



PMM hadde forberedt med en presentasjon om linjeorganisasjon kontra en 
matriseorganisasjon. Etter kort debatt var styret enige om at PMM forbereder en work shop 
til 2-dagersmøte i november. 

SAK 06/09/23 ½ ton NM 2024 
EW innledet kort om ½ - tonn klassen. Hun ønsker å få på plass lag fra miljøene i ASF. Datoen 
er satt til 31. mai – 2. juni. Er det noen i styret som ønsker å bidra til arrangementet? 
EW vil dra mye av arrangementet, men har allerede fått med seg gode støttespillere i 
arrangementskomiteen. 
Det er naturlig å involvere klasseklubben i arrangementet. EW vil kalle inn til et oppstartsmøte 
ganske raskt. 
 

SAK 07/09/23 Web og SoMe 
 
EW ga styret en kort orientering og opplæring om hvordan legge ut nyheter på websiden. Det 
er ønskelig at man først legger en nyhet på websiden og deretter linker til denne når man 
poster på FB. 
 

EVENTUELT 
  

 


